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В статье исследуется состояние политико-правовой базы взаимодействия власти и структур гражданского 
общества в интернет-пространстве. На примере отдельных субъектов Российской Федерации показаны со-
стояние и содержание процессов развития региональной политической и законодательной базы. Показано, что 
проблема актуальна как для современной политической науки, так и для современной правовой науки. 

Ключевые слова: государство, власть, гражданское общество, взаимодействие, политико-правовой подход.

INTERACTION VIA INTERNET BETWEEN THE GOVERNMENT 
AND CIVIL SOCIETY STRUCTURES (POLITICAL AND LEGAL ANALYSIS)

Ustinovich Elena S.

Professor of the Department of Economics, 

Management and Politics of the Southwest State University

Doctor of Political Sciences

Assistant Professor

The article explores the state of the political and legal basis for interaction between the authorities and civil society 
structures in the Internet space. On an example of separate subjects of the Russian Federation the condition and the 
maintenance of processes of development of a regional political and legislative base is shown. It is shown that the 
problem is relevant both for modern political science and for modern legal science.
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